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Beboer - Pårørenderåd  

   

 

Referat 

Den 9. marts 2022 kl. 10:00 - 12:00 Odinsvej 4 A   
 

MØDEDELTAGERE 

 

 

Erling Nielsen 

Pia Nielsen 

 

Joakim T Ljungdahl 

Britta Grønberg 

 

 

 

 Dagsorden 
 

Sag nr. 1  Referat til godkendelse. 

Rettelse: Erling har ikke deltaget i fællespårørendemødet i december 2021 

Referat godkendt. 

 

Sag nr. 2  Bofællesskabets dagligdag. 

- Fortælling om Skitur til Østrig. 

Turen har været rigtig god. Alle har fået noget ud af det. Alle klarede 

også de Covidtestforløb de var forpligtet til uden problemer. Formand 

gjorde opmærksom på at der skulle være fortaget en PCR-test inden 

for 24 timer efter hjemkomst, dette skete dog ikke. Der er ikke sket 

nogen men af det. 

- Coronasituationen. 

Der har været en enkelt borger med Corona i hele Coronatiden og 2 

medarbejdere har været ramt. Borgerne oplever de er ved at være 

tilbage til normal tilstand. 

- Punkter fra hus-møde. 

Borgerne er, efter at de er begyndt at indbetale kostpenge til en 

kommune konto, blevet enige om at have deres egen kontantkasse, så 

de kan købe en liter mælk eller rugbrød eller lignende, når personalet 

er gået om aftenen eller om lørdagen. 

Indkøb af: 

Cromecast og en kaffemaskine. Borgerne vil gerne kunne bruge deres 

telefon i fællesstuen til at se tv udsendelser og film på en Cromecast. 

Personalet køber en. 

Kaffemaskinen er gået i stykker (kaffen er lunken, selvom den lige er 
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brygget) Der indkøbes en Moccamaster. 

Haven: 

Hækken trænger til en klipning. Erling Sørger for at orientere LEV. 

Boger-ferie: 

Borgerne skal på ferie i uge 24 til Tyrkiet. De havde oprindeligt ønsket 

Mallorca med all inkl. Men prisen var meget høj. Efter indhentning af 

tilbud og præsentation af Tyrkiet hvor samme ønsker om all inkl. Samt 

ønske om pool er indfriet, sagde alle ja. Prisen er 1/3 lavere end 

Mallorca. De pårørende vil gerne have datoen for ferien i god tid, for 

at sikre at borgerne ikke skal noget andet i familien i tidsrummet. 

Borgerne har ellers været gode til at fortælle hvad de skal. 

Special Olympic 

Alle fem (inkl. ny borger) tager til Kolling i maj til Special Olympic 

sammen med to personaler. 

 

Sag nr. 3  Orientering fra Formanden. 

Formand spørger, hvordan der måles på borgernes udvikling. Personale og 

Leder fortæller om Mål og delmålsarbejdet. Der bliver også orienteret om 

trinvols-skemaet, som er et dokument som laves i fb. med mistanke om tab af 

færdigheder eller hukommelsestab.  

 

Der bliver spurgt om der er en opmærksomhed på rengøring i fb. Med 

ombygning af lejlighed. Der bliver gjort rent, men ønsker borgerne en ekstra 

rengøring skal dette tilkøbes af borger selv. 

 

Formand har kontakt med LEV og i den fb. Arbejdes der på at få etableret et 

nyt køkken. Formand fortsætter det samarbejde. 

 

Orientering om at Lindeallé ikke har indgivet noget høringssvar vedr. 

tilbudsviften (Udvidelse af Vangedevej og Egeparken) De synes dog det er en 

god idé og godt med nogle nye rammer og større lejligheder. 

 

Hvordan er timefordelingen blandt personalet efter den nye plan 1. april 2022? 

Joakim 37 timer, Catharina 20 timer, Inger 30 timer og Bo har 4 timer. 

 

Sag nr. 4  Orientering fra bofællesskabets ledelse. 

Ny organisationsændring, hvad betyder det for borger og pårørende. 

Som udgangspunkt mærker borgerne på Lindeallé ikke meget til denne 

ændring, ja Leder fortsat er leder på Lindeallé.  

 

Sidste nye tilsynsrapport. 

Den sidste nye tilsynsrapport ser rigtig flot ud. Der scores topkarakter på 

kompetence og næste topkarakter på øvrigt, på nær de fysiske rammer, da 

fællesarealerne på tilsyns tidspunktet ikke var på plads endnu. Resultatet af 

om hvorvidt der skal bygges et kontor eller ej er sagen afgjort således at: Der 

skal ikke bygges kontor, men Frederikssund kommune skal leje toilettet på 

gangen i huset. Personalet skal anvende kontor faciliteterne på Odinsvej, 
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hvilket de har gjort de sidste 2 år. Der vil dog forefindes pc arbejde på Lindallé 

i forbindelse med husmøder og hjælp med div for borgerne.  

 

DialogNet og VitaComm som kommunikationsværktøj. 

DialogNet er endnu ikke implementeret på Lindeallé. Alle borger er oprettet, 

de skal blot tilmeldes. Personalet skal lige have en brushup på denne proces.  

På DialogNet kan bl.a. findes referater fra husmøder og Beboer-

pårørenderådsmøderne, aktivitetskalender og opslagstavle. VitaComm er et 

sted, hvor man har en dialog mellem borger og personaler og pårørende. 

 

Sag nr. 5  Punkter fra øvrige rådsmedlemmer. 

En borger har givet udtryk for et ønske til personalet. At personalet går rundt 

og siger god dag og farvel til alle borger. Svaret på mødet blev, at det er 

individuelt, hvad hver borger ønsker. Nogle vil ikke forstyrres og andre vil 

gerne sige goddag og farvel. Det tages tilbage i dialog til hver enkelt borger, 

hvad de har af behov. 

 

Der efterspørges mere forskelligt pålæg i køleskabet til at smøre madpakke om 

søndagen. Der orienteres om at, borgerne bliver spurgt og deltager i indkøb, 

så der er pålæg. Det borgerne efterspørger er diverse salater, f.eks. K-salat. 

Dette forsøger personalet af vejlede borgerne til ikke at købe. Når det så 

indkøbes hvis en borger ikke ønsker at modtage vejledningen, så bliver det 

spist meget hurtigt.  

 

Sag nr. 6  Økonomi. 

Indkøb, hvordan gør vi i praksis. 

Lindeallé har fået to indkøbskort. Et Salling-gruppekort og et Coop-kort, som 

borgerne kan bruge til indkøb af mad. Alle medarbejderne har et Eurocard, 

som er tilknyttet kommune-kostkontoen. Alle køb bliver godkendt af leder. 

 

Borgerne sætter 500kr. ind om måneden på en fælles konto som formanden 

administrer. Disse penge går til indkøb af småting til køkken, havemand. Mm. 

 

Sag nr. 7  Årshjul.  

Mandag den 9.3.22 

Mandag den 13.6.22 

Mandag den 19.9.22 

Mandag den 5.12.22 

Alle dage fra klokken 10-12 

 

Sag nr. 8  Det gode pårørendesamarbejde. Hvad vil vi gerne arbejde med? (Se 

bilag) 

Leder har foreslået at gå sammen med øvrige formænd af B-P rådene for at 

skabe en større sammenhæng fælles fokus i Handicap og Botilbud. 

Sag nr. 9  Evt. 
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